



3种冷冻方法对猪MII期卵母细胞冷冻后微丝分布和脂肪颗粒变化的影响

吴彩凤^{1,2}, 戴建军^{1,2}, 张树山^{1,2}, 李维杰³, 徐利^{1,2}, 张德福^{1,2*}

(1.上海市农业科学院畜牧兽医研究所, 上海 201106; 2.上海农业遗传育种重点实验室动物遗传工程研究室, 上海 201106; 3.上海理工大学生物系统热科学研究所, 上海 200093)

Effects of Three Vitrification Methods on the Microfilament Distribution and Lipid Droplets Changes of Porcine MII-stage Oocytes

WU Cai-feng^{1,2}, DAI Jian-jun^{1,2}, ZHANG Shu-shan^{1,2}, LI Wei-jie³, XU Li^{1,2}, ZHANG De-fu^{1,2*}

(1. Institute of Animal Husbandry and Veterinary Science, Shanghai Academy of Agricultural Sciences, Shanghai 201106, China; 2. The Research Group of Animal Genetic Engineering, Shanghai Municipal Key Laboratory of Agri-genetics and Breeding, Shanghai 201106, China; 3. Institute of Biothermal Science and Technology, University of Shanghai for Science and Technology, Shanghai 200093, China)

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献 \(21\)](#)

[相关文章 \(15\)](#)

京ICP备07023558号

版权所有 © 2008 《畜牧兽医学报》编辑部

地址: 北京市海淀区圆明园西路2号中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 邮政编码: 100193

Tel: 010-62815987 E-mail: xmsyxb@263.net